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Inleiding:
Vandaag 20-10-‘22 lazen wij in de Tubantia dat Twenterand heeft besloten om tientallen flexwoningen te 
plaatsen met doel om als huisvesting te gaan dienen voor de aankomende vluchtelingen.
Met als voordeel dat de gemeente de kosten van de infrastructuur door het Rijk laat betalen waardoor de 
bouwkavels in de toekomst goedkoper worden voor eigen bewoners.

Echter, door dit artikel te hebben gelezen zijn er enkele vragen bij ons waar wij graag meer duidelijkheid 
over zouden willen.

We zien de antwoorden gaarne z.s.m. tegemoet,

Yvonne Spijker,
PVV Twenterand.

Onze vragen:

Vraag 1.
Volgens raadslid Harmsen van GBT betaalt het Rijk bij het plaatsen van de woonunits alle 
infrastructuur en laat dat liggen als vluchtelingen en daarmee de units na vijf jaar weg zijn.
Omdat er gestreefd wordt om in de toekomst de woningen van het gas af te krijgen vragen wij ons 
af of er een gasleiding in de infrastructuur wordt gerealiseerd.
Zo niet, worden deze units gasloos gebouwd?
Wat inhoudt dat de units voorzien moeten worden van warmtepompen en zonnepanelen?
Wie draait voor deze hoge kosten op die dergelijke voorzieningen met zich mee brengen, is dat de 
gemeente of is dat het Rijk?



Vraag 2.
GBT-fractievoorzitter Marcus Elzinga geeft in het artikel aan dat de gemeente nu alleen al moet 
nadenken over waar ze de flexwoningen willen.
Feit is dat ze verdeeld worden over de kernen van de gemeente, waarbij Westerhaar voorlopig 
wordt ontzien.
In deze zin valt ons het woordje voorlopig op.
Hoe zeker is voorlopig, wat schuilt er achter het woordje voorlopig?
Onder welke omstandigheden wordt Westerhaar niet meer ontzien bij het opvangen van 
vluchtelingen het zij wel of niet in een unit?
Voorlopig, houdt dat in dat er in de toekomst ook in Westerhaar units voor vluchtelingen worden 
geplaatst?

Vraag 3. 
De bewoners van de Oale Bouw Westerhaar staan op het punt te moeten verhuizen naar een 
tijdelijke wisselwoning omdat Mijande Wonen van plan is om in december dit jaar nog van start te 
gaan met de sloop van de eerste fase.
Deze bewoners moeten veelal genoegen nemen met een wisselwoning die niet voldoet aan de 
energiezuinige norm.
Dit leidt tot opstand en veel bewoners zijn dan ook zeer ontevreden.
Met de energiecrisis van dit moment worden deze bewoners onnodig op onkosten gejaagd.
Daar komt bij dat deze wisselwoningen zijn gebruikt voor de opvang van Oekraïense 
vluchtelingen.
Veel van deze woningen zijn vies en uitgeleefd en verkeren in een zeer slechte staat.
Immers, deze woningen die gebruikt worden als wisselwoning staan zelf op de nominatielijst om 
gesloopt te worden.
Kort gezegd gaan deze bewoners tijdelijk naar een sloopwoning toe die vaak niet schoon, 
verwaarloosd en niet energiezuinig is.
Waarom wordt er voor de opvang van deze mensen (onze eigen inwoners) niet geregeld dat er 
mooie moderne energiezuinige units komen waar ze tijdelijk in kunnen wonen?
Worden de kosten voor de extra energieverbruik voor deze bewoners gecompenseerd?
Is de wethouder het met ons eens dat het verschil tussen vluchteling en inwoner van Twenterand 
wel heel groot wordt?
Namelijk onze inwoners tijdelijk in een sloopwoning opvangen en vluchtelingen in een nieuwe 
flexwoning?
Naar ons inziens zou het toch een hele vreemde situatie worden wanneer er in de toekomst eigen 
inwoners in een sloopwoning wonen met torenhoge energierekeningen en daarnaast een 
energiezuinige unit staat waar vluchtelingen tijdelijk wonen, wordt onze mening met de wethouder 
gedeeld?

Vraag 4.
Is de wethouder het met ons eens dat de gemeente zeer tekort is geschoten in het zorg dragen 
voor de bewoners in de Oale Bouw?
Zo niet, op welke manier heeft de gemeente de zorg voor deze bewoners gedragen?

Vraag 5.
De vluchtelingen moeten na 5 jaar weer vertrokken zijn.
Waar gaan deze vluchtelingen naar toe?
Wij kunnen ons voorstellen dat er asielzoekers bij zijn die graag in de omgeving willen blijven 
wonen.
Omdat ze vijf jaar de tijd hebben om zich te settelen in de omgeving.
Houdt dit in dat deze vluchtelingen net zoveel recht hebben als onze eigen inwoners op een 
huurwoning?



Zo ja, maakt de gemeente zich geen zorgen dat er een tekort blijft aan huurwoningen voor onze 
eigen inwoners?
Kan de gemeente garanderen dat de vrij te komen kavels waar de units op geplaatst worden 
werkelijk naar onze eigen inwoners gaan?
Hoe gaat de gemeente dit aanpakken en hoe wordt dit gegarandeerd?

Of worden onze eigen inwoners straks weer gepasseerd doordat arbeidsmigranten in de 
woonunits worden geplaatst? 
In deze tijdsfase, waarin vreemden beter behandeld worden door de overheid dan de eigen 
bevolking, zijn we namelijk nergens meer verbaasd over. 


